
Debilní šílenství kolem Babišiády 
 

Už mi dost vadí ty ustavičný hysterický fanatický výpady proti Babišovi, který se už zvrhly v totálně 

nepříčetný šílenství za hranou potřeby vyhledat lékařskou pomoc, nejlíp psychiatra. Ano, Babiš k našim 

největším gaunerům opravdu patří! Ale kvákat tady totální KRAVINY neni boj proti Babišovi, ale nahrávání 

jeho příznivcům!!! Když Babišovec prohlásí, že antibabišovci jsou debilní telata, tak bude bohužel mít 

pravdu, protože to, co od antibabišovců slyšim a čtu, už zralý  na psychiatra opravdu je! V žádnym případě 

se toho gaunera nehodlám zastávat a jakkoliv ho bránit nebo podporovat, ale zároveň se nehodlám řadit 

k tý smečce duševních mrzáků, co svým chováním nedělaji NIC jinýho, než že do celýho světa křičí „halóóó, 

všichni se pojďte podívat jaký jsme debilové!“. Ty blbý kecy jak při lockdownu povolil květinářství jenom 

proto, že mezi svýma 450 firmama má taky jedno květinářství svoje, nebo jak nechává vraždit nepohodlný 

lidi, jak sypal jedy na konkurenční pole, jak unáší dementního syna do Švýcarska, jak si sám sobě bez 

vědomí nebo souhlasu ostatních politiků přiděluje dotace z EVROPY…   

KURVALIDI – máte rozum? 

On si někdo opravdu myslí, že ten Babiš je nesvéprávnej blbeček, kterej by ty svoje kšefty dělat tak hloupě 

a dětinsky, že by ho dokázaly na první pokus načapat kdejaký děti od Pirátů? ON TO MÁ SAKRA POŘÁDNĚ 

ZABEZPEČENÝ, aby na něj nikdo nemohl!!! U Babiše mi ta bezduchá štvanice silně připomíná nahánění 

mafiána Al-Caponeho za prohibice v USA. Capone zcela veřejně za bílýho dne jel ve stovkách vražd, 

nezákonných kšeftech v miliardách dolarů, v pašování a teroristických akcích, ale nikdo ho pořád nemohl 

dostat. Nikdy ho nedokázali v ničem usvědčit, všechno měl zajištěný, policie a soudy byli za kašpárky. 

Zkoušeli na něj uplně všechno a ze zoufalství už se chovali jako »tonoucí se stébla chytá«. Nakonec ho po 

mnohaletym úsilí přecijen dostali na takovou triviálnost, jako je „daňovej únik“ v hodnotě usmolených tří 

tisíc dolarů.    

S Babišem se tady už celý léta děje uplně to samý. Napřed se ta štvanice spustila povykem o střetu zájmů.  

Tudy cesta nevedla, naše zákony jsou na podobný sráče velmi dobře na míru narafičený (střet zájmů má 

90% politiků, tak se musel vlk nažrat a koza zůstat celá), zákon o střetu zájmů je se svýma dodatkama a 

novelama jen šaškárna bez jakýhokoliv významu, tak to rychle utichlo a začalo se šílet o Čapím hnízdu. Ale 

prokázalo se, že v době stavby hnízda ještě zákon o zneužívání dotací neplatil a naprosto běžně to dělaly 

všechny firmy v republice, takže nemohlo jít o trestnej čin podle zákona, kterej začal platit až 3 roky po 

hnízdu! A asi jako JAK s tim mohli u soudu uspět? Podle KTERÝHO zákona chtěji Babiše soudit? Už když to 

poprvé začalo někdy kolem toku 2012, tak většina státních zástupců a soudců veřejně upozorňovala, že se 

jedná o nesmysl, kterej nemůže u žádnýho soudu uspět, že je to prostě nežalovatelný a každej pokus o 

žalobu musí automaticky skončit fiaskem.  

……………………….. 

Co je podle zákona dotační podvod: 

Skutek definuje Trestní zákon (zákon č. 40/2009 Sb.) v §212 odst.(1) kde se uvádí „Kdo v žádosti o 
poskytnutí dotace, subvence nebo návratné finanční výpomoci nebo příspěvku uvede nepravdivé nebo 
hrubě zkreslené údaje nebo podstatné údaje zamlčí, bude potrestán odnětím svobody až na dvě léta 
nebo zákazem činnosti.“ 
……………………….. 
Sice dobrý, ale má to jeden háček. 99% povykujících „zachraňovačů demokracie“ vůbec nezná zákony a 
neví o co se vlastně v tý kauze jedná. Jako obvykle čim míň toho vědí, tim víc povykujou.  
V roce 2006 se začalo hnízdo stavět, v roce 2007 bylo o dotace zažádáno a v roce 2008 byly dotace 
přidělený. Tenhle zákon platí od roku 2010 a dotační skutek kolem Čapího hnízda se stal v roce 2007. Podle 
Ustanovení §212 je v Trestním zákoně (40/2009Sb.) od 1.1.2010. Do roku 2010 nebyl v českym trestním 
právu definován skutek – »Dotační podvod«. 



 V tý souvislosti je ještě nutný respektovat zákaz retroaktivity, což znamená, že „čin je trestný, jen pokud 
jeho trestnost byla zákonem stanovena dříve, než byl spáchán“.  
Shrnutí: Babiš sice podvod provedl, ale ne proti zákonu, kterej v tu dobu ještě neplatil. Nemohl porušit 
něco, co neexistovalo. Jakákoliv osoba v ČR nemohla do 31.12.2009 spáchat podle českýho práva dotační 
podvod. Babiš sice gauner je, ale nedělal NIC jinýho, než 450 dalších firem v republice, čili NIC 
PROTIZÁKONNÝHO!!!  Jediný co mu vyčítat můžeme je, že při svých vlastních machinacích povykuje „všeci 
kradnů“, plaší s EET, káže vodu a sám pije víno. Je třeba si položit otázku PROČ se celá kauza vynořila 
zrovna v období voleb a sestavování nový vlády. Ten údajnej dotační podvod se stal v roce 2007!!! Zajímá 
mě S ČIM SE ČEKALO 12 LET!!! Pomalu mi to smrdí stejně dětinsky vykonstruovanýma pseudokauzama jako 
»aféra Brady«, »odposlechy«, »korunové dluhopisy«, »hovory v Lánech«.... 
 Někdo si zahrává s občany ČR, hrubě zasáhl do parlamentních voleb a nechutně ovlivňuje sestavování 
vlády! Oni sakradobře věděli, že je to hovadina bez šance na úspěch, moc dobře věděli jak to dopadne, 

jenom prostě POTŘEBOVALI »TRESTNĚ STÍHANÝHO PREMIÉRA«, aby měli záminku pro 

štvanici a babišiádu! A tupej národ jim to zežral jako stádo telat! 
Když to trestní stíhání za hnízdo skončilo blamáží, tak se na něj (radši) zapomnělo a přišly na řadu trapný 

korunový dluhopisy. Víte co je DLUHOPIS? Dluhopis je cosi jako směnka někomu, od koho jsem si vypůjčil 

peníze!!! Svym způsobem vlastně Babiš půjčil Kradouskovi prachy na chod státu a ten místo vděčnosti, že 

mu zachraňoval zadek, do něho teď kope!!! Kdyby si Kradousek skrze dluhopisy nepůjčil peníze od firem a 

národa a nezvýšil tim naší zadluženost o 700 miliard, tak mu to ministerstvo zkrachuje sakumprásk dřív, 

než předčasně ostudně vypadnul ze svýho nedokončenýho mandátu!!! To byla uplná trapárna, která 

naprosto vůbec nemohla projít, navíc když v ní byl namočenej Kalousek i s jeho kamarádama z mnoha 

dalších šejdířských firem. Taky nic protizákonnýho a už vůbec ne neobvyklýho, navíc se tenhle způsob 

Babišiády Kradouskovi a jeho kamarádům zrovna nehodil, tak se na to (radši) co nejrychlejc zapomnělo. 

Přišla na řadu další trapárna o „podvodných úvěrech“, ale opět se prokázalo, že to byl trapnej výkřik do tmy 

a aktéři ze sebe udělali leda tak kašpary, když operovali s naprosto běžnou obchodní praktikou českýho a 

světovýho průmyslu. Vyšumnělo to, tak se tonoucí „chytal stébla“ a vytáhnul plán Bé s NELEGÁLNÍMA 

„nahrávkama“.  Autor těch nahrávek přímo uváděl, že to je sranda a že to dělal tak, že sestříhal kousky 

hovoru a pak je sestavil tak, aby u nich pro srandu změnil smysl. Nakonec začalo prosakovat, že v tom má 

prsty Bárta z ABL (Věci veřejné) a opět z toho byla velká veletrapná blamáž. Teď se všichni chytaji stébla 

návratem k letitýmu starýmu dobrýmu tématu »střet zájmů«.    Aby se to potvrdilo, tak vytáhli 

zapomenutý veletrapný Čapí hnízdo a zcela zostudili naší největší ikonu boje proti korupci posledních let – 

Marii Benešovou!!! Tuhle bojovnici proti korupci naprosto bezostyšně označili za mafiánku, která chce 

podkopat nezávislost justice a krejt Čapí hnízdo!!! TAKOVÁ ZHOVADILOST! Kdy byla naše justice opravdu 

nezávislá? Může mi někdo říct JAK by to Benešová asi dělala, jaký by k tomu měla pravomoce???   Jak si 

můžou dovolit kompromitovat naprosto nezůčastněnýho nevinnýho člověka s velice dobrou pověstí??? 

Vždyť právě ona se proslavila bojem za nezávislost justice, právě od ní pochází výraz „justiční mafie“!!! A 

taky s tim měla v minulosti dost výrazný problémy, právě ONA je mučednicí v boji za nezávislost justice!!! 

Prohlašovat, že Benešová je ohrožením nezávislosti justice, může jenom debil, hovado a duševní mrzák, ke 

všemu podrazáckej hajzl!!! KDO Z NICH CO O TÝ BENEŠOVÝ VÍ???? Na Letný máme 250 tisíc 

neinformovaných zfašizovaných fanatiků... to se mám před celym světem stydět za to, že jsem Čech??? A 

to tady neni řeč o dost zkurvený štvanici na nevinný státní zástupce i s jejich rodinama, co PODLE PRÁVA 

určili, že Babiš nespáchal žádnej trestnej čin! 

Tak na CO nakonec toho Babiše KONEČNĚ dostanou?  Na to, že nosí ponožky v sandálech?   Nejlépe 

ponožky červený?  

Uvědomuje si někdo, že právě ta ukrutná série nejtrapnějších dětinsky vykonstruovaných debiláren a zcela 

směšných pseudokauz už ty rozumně myslící lidi tříská do xichtu a že už dávno chápou tu cíleně řízenou 

štvanici? Kdo v tý hlavě mozek má a sleduje to, ten už prostě MUSÍ ten cíleně vykonstruovanej hon na 



čaročejnice chápat!!! Právě TOHLE dělá z Babiše mučedníka a zvyšuje mu to volební 

preference!!! Hromadě lidí už ani nejde o samotnýho Babiše, ale o boj proti tý kavárenský smečce a drzým 

arogantním spratkům, který ty „demonstrace“ vyvolávaji. Spoustě těch lidí už je Babiš ukradenej, hlavně 

že naserou kavárníky a demožumpu! Obzvlášť když vidí, že se do těch demonstrací nasomrovali Sobotka, 

Šláfnberk, Kalousek, Topolánek... a navíc je tam při těch demonstracích urážen národ, že je nesvéprávnej 

blbeček s takovým tim „nižším vzděláním“, že ničemu nerozumí a neměl by mít volební právo, mnohdy 

dokonce že by neměl mít právo v týhle zemi žít! Když tohle slyšim, tak jsem až do morku kostí 

přesvědčenej, že antibabišovci jsou zkurvený čůrácí bez ohledu na to, jaký argumenty proti Babišovi 

říkaji! 
 

Já netvrdim, že Babiš ke gaunerům nepatří. Ale co na něj takhle vytáhnout něco POŘÁDNÝHO, něco 

hmatatelnýho a prokazatelnýho? Co se chovat jako rozumný civilizovaný lidi a ne jako zfanatizovaný 

Sudeťáci v osumatřicátym? Co přestat plácat totální hovadiny a začít na Babiše vytahovat ARGUMENTY? Co 

třeba se drobet povrtat v tom, jakým způsobem se stal miliardářem, tady by proti němu bylo tý munice 

málo???  

TOHLE SE DO KRÁMU NEHODÍ??? 

To by se s tim svezli i organizátoři demonstrací? To by se s tim svezli i všichni rozeštvávači a jima 

podporovaný politici? To by se nelíbilo Kradouskovi, Topolánkovi, Klausovi, Sobotkovi, Němcový, ODS, 

ČSSD, KDU.....??? Mafiáni nejsou NIC bez nepoctivých soudců, policajtů, advokátů, daňových a finančních 

úředníků a hlavně POLITIKŮ! Kolik těch politiků jsou stejná pakáž jako ten Babiš? Proč jsme JEDINÁ země 

na ekonomický mapě světa, kde jsou zákonem chráněný obrovský podniky, u kterých se neví kdo je jejich 

majitelem (včetně desítek nejvlivnějších médií)?  Tyhle podniky neberou ukrutný dotace a nepodílí se na 

obrovských státních zakázkách? Kolik majitelů jsou právě politici, co tady teď šijou do Babiše? (případně i 

ten Babiš...) Kolik z nich vlastní mj. solární panely na zdevastovaných polích a zařídili si v politice podporu, 

kterou jim platíte vy? V porovnání s timhle šmejdstvem neni Čapí hnízdo NIC, protože solární baroni maji se 

státem „smlouvu“ na 20 let, ta smlouva je NEVYPOVĚDITELNÁ a republiku budou za těch 20 let stát víc jak 

BILION korun (bilion=tisíc miliard)!!! Polovina z nich má nezjistitelnýho majitele, kolik z nich patří politikům 

(tady je ten střet zájmů dokonale krytej), kolik z nich patří třeba i tomu Babišovi, Zemanovi, Topolánkovi, 

Kalouskovi, Fialovi, Hermanovi, Štětinovi...., v kolika z nich můžeme třeba taky krmit některou teroristickou 

organizaci...? VÍTE VŮBEC KOLIKANÁSOBNÝ DOTACE BEROU RODINY ŠÉFŮ EVROPSKÝ UNIE – ONI TEN 

STŘET ZÁJMŮ NEMAJI? 

Prakticky KAŽDEJ politik se může KDYKOLIV stát stejnou obětí fanatický hysterie, jaká se právě děje proti 

Babišovi! Sám Soukup už v minulosti na TV Barrandov prokázal, kolik trestních stíhání (dokonce 

zmanipulovaných odsouzení) se tady dělo na objednávku. Pouze prostě na kohokoliv náhodně padne los a 

národ se tupě jako smyslů zbavenej začne srocovat na náměstí s vlajkama a transparentama!!!    Co 

uděláte až nějakej blbeček falešně obviní Bartoše od Pirátů...?   Vždyť je to uplně stejný, jako když 

kurvička falešně obviní kamioňáka ze znásilnění a zlikviduje mu rodinu, práci... Odvádí se tak pozornost od 

mnohem větších hajzláren, který zosnovali právě ti, co ty slaboduchý pseudokauzy a fanatický štvanice 

rozpoutali (třeba od neustálýho rozkrádání zlatýho pokladu a od migrantů). 

TADY NEHROZÍ BABIŠ – TADY HROZÍ TO PODHOUBÍ, ZE KTERÝHO BABIŠ 

VZNIKNUL!!! 

Ostatně on sám veřejně prohlásil »vždyť vy jste mě vytvořili...«.  

Pokud máme odstranit Babiše, potom musíme odstranit VŠECHNY, kdo se podíleli na vládě týhle země od 

roku 1989!!! Odchodem z vlády se Babiš nezastaví!!! On se nestal mocným až ve vládě, ale už před 

vstupem do politiky – on v tom po odchodu z vlády pokračovat nebude??? Máme tady PĚTAŘICET 



DOLAROVÝCH MILIARDÁŘŮ – co by byli bez politiků z ODS, ČSSD, KDU, ČSL včetně jejích filiálek, všech 

apendixů OF, US, DEU, ODA, SZ, TOP 09, VV a dalších??? Pokud odstraníme za velkýho povyku Babiše a 

těmhle hajzlům posléze budeme dávat hlasy ve volbách, tak nejsme národ, ale smečka debilů!  

............................ 

Jestli na Babiše něco chcete zkoušet, tak vám dám nápovědu. Já jsem se v těch věcech vrtal pár let, tak se 

pokusim to drobet vysvětlit. K pochopení souvislostí to ale bude vyžadovat bestiálně dlouhý vysvětlující 

texty, který dneska nejsou na sociálních sítích v módě, lidi odmítaji číst delší příspěvky než na 3 řádky.... Ale 

nikoho to číst nenutim a kdo chce zůstat neinformovaným tupounem, co vyřvává kraviny a chce  ze sebe 

dělat debila před celým národem, ten ať si trhne libovolnou končetinou. Může klidně levou, třeba i zadní… 

TAKŽE: 

JAK SE STAL BABIŠ MILIARDÁŘEM? 

90.léta: 

Abysme pochopili následující text, jako první si musíme nastínit základní systém rozkrádání 

Československa, jakým to u nás po roce 1989 probíhalo, jakým se u nás zrodili naši miliardáři a jak souviseli 

s StB, prostě základní scénář likvidace národního hospodářství. Kde se tu vzalo tolik mnohonásobných 

dolarových miliardářů neni až tak uplně špatná otázka. Ale je to opět na drobet delší text, kterej netrpělivý 

lidi bude asi srát. Ale je to docela zajímavý a lidi by to vědět měli. Ona to velice dobře popsala Zdeňka 

Lorencová v knížce o krvavých olejích, ale dá se to dohledat na spoustě jiných míst.  

Vzpomínám si na dobu kuponový prevítizace, kdy Klaus povykoval, že se musíme otevřít zahraničním 

firmám, protože u nás neexistuje žádnej volnej kapitál pro soukromý podnikání. Jenže v tom roce 1992 už 

jsme tu měli 32 českých miliardářů! On tady nebyl kapitál? Kde se najednou pouhý 2 roky po pádu 

komunistů vzali miliardáři, když tady za komouše měl až dosud „každej hovno“ a žil v „totální bídě“? To 

vysvětlení je překvapivě jednoduchý! Téměř všichni měli stejnej původ: Podnik zahraničního obchodu PZO.  

Napřed je třeba si připomenout tehdejší situaci: 

Jak je známo, tak tehdy byly dva naprosto oddělený světy – Východ a Západ. V tý době se nemohlo 

obchodovat tak, že jedna firma z jedný země něco nakoupila nebo prodala přímo u jiný firmy v jiný zemi. 

Veškerej vývoz a dovoz se dělal přes agenturu, jakýhosi zprostředkovatele, správně česky překupníka. Na 

naší straně byl státní PZO, na straně západních zemí ty zprostředkovatele dělaly soukromý společnosti 

s licencí ke zpostředkování obchodu s komunistickým Východem. Jenomže nikdo tehdy nevěděl, že ty 

západní soukromý zprostředkovatelé přeshraničního obchodu se jako soukromý jenom tvářily, zatimco ve 

skutečnosti patřily československýmu státu. To se samozřejmě muselo velice úzkostlivě tajit, takže ti 

západní „majitelé“ těch firem museli bejt velice šíleně spolehliví a ukrutně prověření estébáci, čili vyloženě 

ukrutně spolehliví AGENTI! Prostě se venku tvářili jako bejvalí emigranti z roku 1948 nebo 1968, případně 

měli falešnou identitu. Tak ňák tam „jako“ začali podnikat a postupem času se „vlastní pílí“ vypracovali až 

na velice bohatou agenturu pro zprostředkování přeshraničního obchodu mezi Východem a Západem. Měli 

západní občanství, firma byla psaná na jejich jméno a nikomu nebylo vůbec nic podezřelý... prej...   Takže 

třeba naše sklárny Moser prodaly broušenou skleničku do našeho PZO. Náš PZO prodal skleničku na Západ 

překupnický firmě XYZ. Překupník XYZ prodal skleničku německýmu nebo anglickýmu zákazníkovi. Každej 

z toho měl určitej rabat, takže třeba Moser prodal skleničku např. za 5 korun, PZO jí prodal za 8 korun, XYZ 

jí prodal za 10 korun. Uplně normálně jako u každýho jinýho kšeftu, nikomu na tom nebylo nic divnýho. 

Nikdo nevěděl (???), že všechny ty stupně obchodního styku byly státní s nastrčeným „majitelem“, takže ve 

skutečnosti to vlastně ohledně peněz vyšlo nastejno, jako kdyby Moser prodal skleničku Němcovi za 10 

korun přímo bez zprostředkovatele, pořád to byly státní peníze. To ale nebyl jenom tenhle důvod. Tehdy se 

za export a import platilo dost ukrutný clo! Proto se dost výrazně podvádělo tak, že se do papírů psalo jiný 

zboží, než který skutečně přes hranice putovalo. Vybíraly se komodity, za který se to clo platilo co nejmenší, 



případně vůbec žádný, podle toho v jakym to bylo desetiletí. Ale ve vagonech bylo něco uplně jinýho! Tim 

komunistická republika „šetřila“ ukrutný miliardy. A právě kvuli tomu museli mít komunisti co nejvíc ty 

exportní firmy pod palcem, u cizí firmy by si to dovolit nemohli!!! Tohle samozřejmě plně souvisí i s těma 

topnýma olejema, to nebyl až mafiánskej výmysl 90.let, tohle naprosto běžně dělali komunisti desítky let 

před svým pádem! My jsme totiž tu naftu nebrali výhradně jenom od Rusů. Tady se spíš můžeme divit jen 

tomu, že i po provalení tý aféry tyhle kšefty s „topnýma olejema“ probíhaji v naprostý pohodě pořád dál i v 

současnosti.  

Jenže potom komunisti padli a ten obchod pokračoval pořád dál! Ti estébáci nedostali žádnej befel co maji 

dělat, nikdo jim nový noty nedal, tak v tý svojí práci prostě pokračovali jako obvykle. Tim se v těch „jejich“ 

firmách na jejich jméno se zápaním občanstvím hromadily miliardy, aniž by měl někdo tušení, že 

komoušové celý léta něco takovýho prováděli. Je dost s podivem, že to po roce 1989 vůbec NIKDO 

nepřiznal a neodhalil! Postupem času ti nastrčení estébáci v těch „jejich“ západních firmách pochopili, že 

jsou uplně v naprostý pohodičce, že se o ně vůbec nikdo nezajímá, že se na ně totálně „zapomnělo“ a 

udělali se pro sebe. Naprosto bez jakýchkoliv zábran nechutně bohatli až do doby, než se náš průmysl 

zdevastoval a ty zahraniční obchodní styky se zpřetrhaly. Přecijen je třeba si uvědomit, že měli pod palcem 

veškerej zahraniční obchod všech firem celý republiky, takže si ani nedokážeme 

představit, kolik si za tu krátkou dobu museli nahrabat! Pak se v roce 1992 najednou vraceli domu jako 

obrovsky bohatí miliardáři a vůbec nikoho nezajímalo odkud se najednou vynořili a kde se tady vzali.  

Takže závěrem je třeba si uvědomit, že drtivá většina našich miliardářů nejsou jenom jakýsi usmolení 

„spolupracovníci“ STB, co někam uboze chodili bonzovat na souseda, ale přímo SAMOTNÍ ESTÉBÁCI toho 

nehrubšího zrna s tim nedůkladnějším výcvikem a s násobně důkladnějším přístupem k utajovaným 

informacím, než měla samotná vláda! Proto taky Babiš říká pravdu, když tvrdí, že na nikoho nebonzoval a 

že žádným spolupracovníkem STB nebyl.   On opravdu spolupracovník StB nebyl, byl estébák přímo! 

Musel, jinak by zahraničním agentem PZO v žádnym případě nemohl vůbec bejt, byla to až příliš 

choulostivá a nebezpečná funkce! 

Já netvrdim, že u nás v žádnym případě nemůže dojít k tomu, aby se někdo svojí šikovností a štěstím mohl 

stát miliardářem, ale vzhedem k tomu, že téměř všichni naši miliardáři jsou bejvalí zaměstnanci PZO....  

Na začátek je třeba si připomenout způsob, jakym se v 90.letech „prevítizovalo“ a prodávalo firmy, protože 

je na tom všechno založený. Probíhalo to v několika bodech: 
  

► 1.část: Stát má firmu. Je jedno, jestli Podnik zahraničního obchodu (PZO), JZD Slušovice, OKD, MUS 

nebo něco jinýho, prostě FIRMU. Firma je veliká a silná (klidně třeba i na úrovni koncernu). Firma se 

rozdrobí na velikou spoustu menších částí. Jednotlivý části se rozprodávaly mnoha majitelům. Mnohdy má 

jednu malou část i osum majitelů. Majitelé se mění i čtyřikrát za měsíc, jsou zaznamenáni majitelé z 

Maroka, Kajmanských ostrovů... Drtivá většina „majitelů“ je registrovaných na neexistujících adresách, což 

je možný jenom u nás. Nakonec se najde jakejsi záhadnej obchodník, kterej ty malý firmičky zase postupně 

skupuje a dává dohromady. Polopaticky - Puzzle se teda z původního obrazu rozeberou, rozhází na všechny 

strany, potom se díly zametou a sesbíraji, ale nově složenej obraz už má nový jméno. Dá se to stihnout 

během roku. Proč to? Nově složenej obraz má desetinu ceny toho původního. V další části si řekneme, 

jakým způsobem ta původní hodnota klesá. 
 

► 2.část: Mám holou prdel. Velký prachy se v bance půjčujou blbě, ale u těch menších už to jde. Proto 

kupuju jen tu malou část puzzlí. Když mám holou prdel, potřebuju úvěr u banky. Půjčim si na menší firmu a 

bance budu ručit tou firmou. Podplatim soudního znalce na vyčíslení hodnoty firmy. Firma má v tehdejší 

kupní síle koruny hodnotu (pro názornější počítání) třeba milion. Znalec do banky dodá podklady, že má 

hodnotu PĚT milionů. Banka půjčí 5 meláčů, bance na těch 5 milionů ručim firmou (o skutečný hodnotě 1 



meláč), za 1 koupim firmu, jeden dám znalci a tři mi zbydou. Veškerej majetek tý firmy převedu do jiný 

fiktivní firmy na neexistující adrese, kterou jsem za tim účelem před hodinou založil. U původní firmy 

ohlásim bankrot, podnikatelskej záměr se prostě „nevydařil“!  Podle českých (blbých) zákonů fyzická 

osoba nezodpovídá za dluhy právnický osoby (pořád jsme v 90.letech), čili dluh 5 meláčů bance zaplatí 

daňový poplatník formou Konsolidační agentury, protože banka zkrachovala – byla totiž specielně za 

účelem těchto „úvěrů“ přímo založená a do basy jde bílej kůň, na kterýho jsem tu bankrotující firmu 

(případně i tu banku) narychlo přepsal. Případně je ten bílej kůň jakejsi neznámej Ukrajinec, kterej je už 

dávno nezvěstnej někde u nich doma. Nově založená firma je vlastně kopie tý původní, ale už jí 

nepotřebuju. Vyděláno mám už dost a prodám jí za půlku dalšímu článku v tomto koloběhu. Ten další je 

stejnej šmejd jako já a udělá s tou firmou to samý. Ve finále má na konci řetězce ta firma cenu sotva 5% tý 

ceny původní a vzniknuly u toho desítky nových milionářů. Mnohdy se stávalo, že firma měla dost schopný 

vedení na to, aby zcela drze i přes všechny ty obtíže velice slušně prosperovala, což se zrovna do krámu 

moc nehodilo. Potom se vedení tý firmy muselo nařknout z toho, že bylo členama komunistický strany, na 

jejich místo se dosadil nastrčenej agent, kterej měl za úkol tu firmu co nejvíc přivést na buben, aby pak byla 

levnějc na prodej (Prazdroj, Moser…)  Firma padá a stát platí podpory nezaměstnaným, nebo jí stát oddluží 

a za babku jí koupí… nejlépe původní majitel  … 

► 3.část: U privatizace firem státních je třeba podplatit další lidi. Po placený dohodě s privatizační komisí 

se vpíše do „smlouvy o prodeji“ firmy podmínka, že je určenej přesnej termín, do kdy musí bejt všechno 

vyřízený až tak, že už je firma definitivně moje, plus v případě, že když to privatizační úřad z jakýhokoliv 

důvodu nestihne, dostanu od státu penále – třeba - 1 milion za každej den prodlevy. Příklad: firma má cenu 

100 milionů, ale „znalec“ určí cenu 10 milionů – může si to dovolit, nikdo to nesleduje a nehlídá, hlídat 

nechce, je taky podplacenej. Privatizační úředník má „děsně moc“ práce, nemůže za to, že nemá čas a 

vznikne prodleva 20 dní. Dostanu penále 20 meláčů!!! Za 10 koupim firmu (pokud jí státu vůbec zaplatim), 

5 meláčů rozdám těm podplaceným, 5 meláčů mi zbyde do kapsy a mám firmu v hodnotě 100 meláčů. 

Firmu rozdělim na 10 částí po 10 meláčích a postupuju podle předešlý 1.části.  

Navíc je další trik, kterej byl použitej například u OKD: 

OKD měly cca. 45 dost rozsáhlých dceřinných společností. Podplacenej odhadce ocenil jenom holou 

základní OKD bez těch filiálek a dceřinných společností, prostě se „jen spletl“, protože ho vláda moc tlačila 

a on na to měl málo času. Bakala zaplatil cenu za základní OKD a dostal papíry KOMPLETNÍ OKD i s těma 

dceřinnýma společnostma dohromady. Samy dceřinný společnosti měly dohromady celkem 

několikanásobek hodnoty základní OKD a Bakala je dostal UPLNĚ ZADARMO, protože platil jen za základní 

OKD, například společnost OKD-Byty měly 35.000 bytů... Dobrej kšeftík, 35 tisíc bytů zadarmo... plus dalších 

45 poboček za miliardy. 

Zdá se to někomu moc průhledný? SAMOZŘEJMĚ že jo!!! Proto je naprosto jasný, že v tom museli jet i 

policajti, justice, politici, vláda, bankéři a vůbec VŠICHNI, kdo mj. taky „vytvořili Babiše“. Posledních 7 let 

byla spousta těch aktérů u soudů, (z OKD letos) a uplně VŠICHNI byli u našich „nezávislých“ soudů 

osvobozeni!!! Ještě si někdo z demonstrantů myslí, že naše justice je nezávislá a že jí zrovna Benešová 

ohrožuje? Pročpak jsme ještě před půlrokem označovali Benešovou za symbol českýho boje proti korupci? 
 

► 4.část: Jak to souvisí s Babišem? Prostě BYL U TOHO a všech těch „obchodních transakcí“ se taktéž 

s ostatníma miliardářema a oligarchama zůčastňoval! Republika měla za komančů firmu Podnik 

Zahraničního obchodu (PZO). Tenhle podnik byl velkej koncern firem Pragoinvest, Chemapol, Tuzex, KOVO, 

Merkuria, Motokov, Strojexport a plno dalších největších státních podniků, který ovládaly drtivou většinu 

československýho průmyslu a obchodu. Vstupenkou do vysokých postů PZO byla pochopitelně rudá knížka, 

jak už jsme si řekli často i členství v StB. Jeden z velice lukrativních postů zastával i Babiš. Jeho burešování u 

StB je dost jasný, kdopak se za komoušů dostal třeba na významnou misi do Maroka nebo USA, kdo měl 



tuzexový konto? Když se blížil konec 80.let, Babiš začal u PZO z naprosto neznámých důvodů zakládat 

obrovský množství poboček (copak nám to drobení firmy na malý kousky připomíná?), který se po 

„revoluci“ postupně záhadným způsobem přes celou řadu krátkodobých „mezimajitelů“ staly jeho 

majetkem. 
 

 !!! POZOR !!! PRVNÍ ČERNÁ DÍRA!!! 
 

 Kde na ně vzal? Proč je zakládal? Na co firmu rozdrobil na malý kusy? Na co se připravoval? Odkud celý 

80.léta věděl co se stane 17.listopadu 1989??? Pokud to někoho zajímá, tak miliardáři Tomáš Chrenek, Jiří 

Šimáně, Josef Hušek, Luděk Vinš, Václav Junek, František Chvalovský či na Hradě známej lobbista Milan 

Velek mají společný právě to, že před rokem 1989 taky zastávali vysoký posty v PZO. Babiš byl významnou 

postavou ve slovenský části PZO Petrimexu (která se nakonec přejmenovala na Agrofert).  

Dobře, takže Babiš měl ty jím založený pobočky, který zase zpátky spojil ve svůj celek (puzzle) do firmy 

jménem AGROTER a pokračoval ve svý dosavadní činnosti, jen tentokrát už soukromě. → Kontakty a 

obchodní spojení už měl, takže neměl problémy. Ale ještě neměl základ Agrofertu, kterej vlastnila Spolana 

(10%), DUSLO Šaľa (25%) a švýcarská O.F.I. (65%). Všimněme si tý logiky, kdy státní podíl vlastní 

ŠVÝCARSKÁ firma... která ale taky patří ČESKÝMU státu... (Tady je třeba uvést, že v roce 2000 se Babiš 

chlubil, že švýcarskou O.F.I. založili jeho spolužáci – náhoda?) Tady si připomeneme ty nastrčený estébáky, 

co se tvářili jako západní podnikatelé.  

Takže další krok - když Babiš díky svý praxi v oboru a kontaktům vydělal peníze, koupil za poněkud 

podezřelých okolností od Spolany její podíl budoucího Agrofertu (machinace s odhadcem hodnoty). 
 

!!! POZOR – DRUHÁ ČERNÁ DÍRA!!!  
 

Spolana byla STÁTNÍ, takže způsob „nákupu“ probíhal podle výše popsanýho scénáře. Desetiprocentní 

neratovickej podíl měl tehdy hodnotu 368 milionů a Babiš ho „koupil“ za 2,5 milionu! Tady si připomeneme 

ten systém jako u OKD, kdy odhadce při určování ceny podniku „omylem zapomene“ na všechny filiálky a 

dceřinný společnosti. Dodávám, že prodej státních podniků musí SCHVÁLIT VLÁDA. Neni problém si vygůglit 

kdo byl tehdy ve vládě. Státní prodeje musí odhlasovat Parlament a Senát, to už jsou stovky lidí z mnoha 

politických stran! Ale to pokračovalo dál, v letech 1999 a 2000 postupně Babiš nakoupil 45 % akcií 

budoucího Agrofertu v hodnotě 900 milionů korun.  

!!!TŘETÍ ČERNÁ DÍRA!!!  
 

Podle oficiálního úředního auditu měl tehdy Babiš volných jenom 8 milionů. Umíte někdo z vás koupit za 8 

meláčů akcie za 900 milonů???   (Jestli to někdo umí tak se hlásim do rychlokurzu.) Přitom je 

prokázáno, že si na to nikde nepůjčoval. Tady si připoneme tu část s penále za prodlení přepisu firmy, 

Babišovi tady dali penále mnohem víc, než za ty akcie platil, takže i tady byl dost výrazně v plusu. S osmi 

meláčema dostat akcie v hodnotě 900 meláčů mohl pouze OD VLÁDY za podmínky odhlasování 

parlamentu, protože se jednalo o majetek STÁTNÍ!!! Kdo v letech 1998 – 2000 vládnul a kdo ovládal obě 

hlasující sněmovny si můžete vygůglit.  

Další zajímavostí je, že ty jeho počáteční části bejvalýho PZO se zabejvaly výhradně obchodem s CHEMIÍ!!! 

Tak co najednou ten obrat k zemědělství a potravinářství? (i když.... poravinářství se bez chemickýho 

průmyslu neobejde...  ) Tady je třeba si položit otázku, v jakých všelijakých resortech a zaměřeních tehdy 

působilo „zemědělský“  JZD Slušovice. Neni tady náhodou se zaměřením současnýho Agrofertu jistá 

podobnost? Pokud má někdo možnost půjčit v některý knihovně knížku »Je na Marxu život?« (Benjamin 

Kuras), tak tam je osud Slušovic popsanej, akorát jsou Slušovice jmenovány jako „Ruritánie“. Probíhalo to 

podle typickýho scénáře – rozdrobení na hromadu malých kousků, který se vytratily neznámo kam... 



Dneska má Agrofert ve svym holdingu přes 250 podniků s hromadou filiálek a značná část z nich funguje v 

areálech bejvalýho JZD Slušovice... Jak k nim Babiš přišel by možná mohla bejt další černá díra. 
 

► 5.část: Další věci, který zastavila Klausova amnestie: 

Babišovo jméno je spojený s nechvalně známou firmou Motoinvest (taky část PZO). Byl dokonce vyšetřován 

kvůli tunelu, kterým zmizelo z CS fondů 1,23 miliardy korun. (Stíhání zastaveno). Skupoval dluhy a vydělával 

na tom – jakým způsobem se na nákupu dluhů vydělává (konsolidační agentura) už se v médiích probíralo 

mnohokrát a zrovna košér to nebylo. (kdyby Babiš koupil dluh ČSSD za Lidovej dům, tak je odrovná!) Na 

akciích ČEZ získal DESET miliard korun – jakým způsobem? Pohybuje se v energetice, všude tam, kde se dá 

něco vydělat. Hlavně je nebezpečnej tim, že prakticky ovládá VŠECHNY strategický komodity od pohonných 

hmot, energie, přes zemědělství, pekárny až po masny. Něco se nelíbí? → nebude pečivo! Máte něco 

proti? → nebude nafta! Protestujete? → nebude maso! Chcete poradit jaký máte mít názory? – mám TV 

stanice a noviny! Proč ovládá zrovna tohle, proč neni třeba strojař nebo textilák?  
 

Před volbama začal „nakupovat“ potřebný maskoty, například bejvalýho šéfkomentátora MF Dnes Martina 

Komárka, profesora Jiřího Zlatušku, mediálně známou tvář Martina Stropnického, prakticky se stal 

nevlastním otcem takovýho duševního giganta, jako je Agáta Hanychová  a spousta dalších „případů“. 

Dneska je Babiš zapřisáhlým nepřítelem politiků, po jejichž zádech se vyšplhal. Jeho politická minulost před 

vstupem do politiky? Srší populistickou nenávistí k exprezidentu Klausovi, zato podporoval Schwarzenberga 

a vždycky hájil Kalouska. Ještě k tomu byl nekompromisním eurofilem (obrovská propagace na qóty počtu 

jatek a cukrovarů aj.).  

Všude machruje, že se státem nikdy neobchodoval, přičemž zapomíná na kšefty se státníma lesama, 

ČEPREM, kolik dostává z prolobbovaných dotací (biopaliva, obnovitelné zdroje apod.). Všichni si můžeme 

pamatovat, jak si notoval s profláklým Grossem a jak byl veřejně považován za velikýho spojence ČSSD, což 

dneska tvrdě popírá a socany pomlouvá. Cituju jeho vlastní slova: 

„Miroslava Kalouska znám od roku 1994… Miloši Zemanovi jsem byl v roce 1998 na narozeninách…  na 

narozeninách u Václava Klause jsem byl ×krát… Topolánek byl na mých padesátinách… Ivanu Langrovi 

jsem byl na svatbě…“ - stačí? Prakticky by se NESTAL MILIARDÁŘEM, kdyby ty machinace nepodepisovali 

politici, kteří do něj dneska šijou - JELI V TOM TAKY a jeli v tom všichni!!! 
 

VYTVOŘILI BABIŠE!!! 
 

Ještě pořád budeme šít jenom do toho jednoho Babiše? KDO VLÁDNUL V LETECH 1998 – 2000???  
 

Pro fanatický povykovače, šílící proti Zemanovi jak rozzuřená atomovka po kocovině, připomínám, že 

Zeman byl premiérem v letech 1998-2002 a od 2003 do 2010 jezevcoval na Vysočině. Kdo měl na 

rozprodání státního průmyslu největší vliv byli ministr finací Pavel Mertlík (ČSSD), ministr průmyslu a 

obchodu Miroslav Grégr (ČSSD). Jenže tehdy se jednalo o vládu v OPOZIČNÍ SMLOUVĚ, což bylo právě 

období největších hajzláren, kdy každej chvilku tahal pilku a nažrali se tam VŠICHNI od ČSSD přes ODS až 

po ostatní okolo nich. Vláda ČSSD byla dost výrazně menšinová, sněmovna má 200 členů a vláda jich měla 

jen 74!!! Socani stáli na příliš tenkym ledě, na kterej mohli kdykoliv začít foukat fénem kterýkoliv politici ze 

kterýkoliv strany. Začaly se dít ukrutnosti, každej si dělal co chtěl, každej si připojil svůj penězovod jenom si 

nelízt vzájemně do zelí, mafiáni měli žně. Vláda byla jen loutková, Socani museli držet basu... a hubu! 

Každej na někoho něco věděl, každej na někoho něco měl, kdokoliv mohl kohokoliv podrazit, rozkrádal se 

klíčovej průmysl (namátkou z hlavy plácnu: MUS, OKD, ŠKODA Plzeň, ČKD...).... Zeman sice jakožto premiér 

za činnost vlády oficiálně zodpovídal, ale jen papírově, ve skutečnosti nemohl proti tomu dělat vůbec NIC!!! 

Premiér sám nezmůže nic bez souhlasu parlamentu. Každej „prodej“ státního majetku muselo odsouhlasit 



200 poslanců ve sněmovně, pak je tu senát, při tehdejší džungli se hlasovalo.... JAK...? Ať mi někdo řekne 

CO proti tomu kdo mohl dělat? Po skončení mandátu odešel (prej „znechucenej“) jezevec Zeman z politiky.  

.......................... 

A teď můj názor jestli má bejt Babiš ve vládě? PROČ NE? Dokud tam budou ostatní, tak potom on taky! 

Naše politická scéna je složená JENOM z podobných vykuků, takže pokud tam mafiáni jsou, tak Babiš 

MEZI NĚ PATŘÍ taky! Pokud do vlády nepatří Babiš, potom do ní nepatří ANI JEDEN z vysokých politiků 

posledních třiceti let! Potom musíme odtajnit kterej z anonymních podniků patří kterýmu politikovi! Potom 

musíme odtajnit komu patří nejsledovanější média v republice. Ve který vyspělý zemi by dostalo licenci 

celostátní působnosti médium, u kterýho neni známý jméno skutečnýho majitele? Vždyť právě média maj 

největší vliv na nálady ve společnosti, veřejný mínění národa a tim pádem pochopitelně i výsledky voleb!!! 

Jsme jediná země, ve který neni známý konkrétní jméno skutečnýho majitele u POLOVINY 

nejsledovanějších médií!!! Od novin přes rozhlas až po televize. 
 

Otázkou je, za jakým účelem Babiš do tý vlády šel. Jestliže si uvědomil situaci a jestli se skutečně začal 

obávat, že ten mafiánismus překročil kritickou mez a je třeba to zastavit, než se to proflákne a zhroutí, 

potom jsem ochoten mu věřit, že (????) tady určitej pořádek udělat opravdu chce. Navíc k tomu má IDEÁLNÍ 

KVALIFIKACI!!! Zná poměry, zná způsoby, zná zvyky, zná machinace, zná lidi, zná pachatele, zná finty, zná 

prostředí, zná pozadí! Vlastní dokumenty, jejichž kopie byly na příslušných úřadech dávno preventivně 

skartovaný. 

A i kdyby byla pravda (kdyby se PROKÁZALO) že si někdy ulil malou domu opravdu protizákonně, copak to 

nikdo jinej nedělá? I ten zedník si ze stavby přinese domu pytel cementu!  Získání dotace na Čapí hnízdo 

„malá domu“ opravdu bylo, ale pořád říkám CO MÁ BEJT? Jednak tehdy ještě zákon neporušil (běžně to 

tehdy dělalo asi 450 firem), jednak kdyby si tu dotaci z Euroněmecký mumie nevzal, tak by v EU zůstala 

nevybraná a nevyužitá. Je třeba si uvědomit, že se jednalo o období, kdy republika nedokázala vybrat víc 

jak 40% toho, na co jsme v eurodotacích měli nárok! Babiš vybral blbých usmolených 50 meláčů, který už 

stejně vrátil...  A jednak roční obrat republiky (HDP) je 4,7 bilionu, takže na 2 miliardy ročních obratů 

Babišových kšeftů nepřipadá poměr ani půl koruny na tisícovku, přičemž nikdo nikdy z celý týhle částky 

neprokázal, že obchodní obrat jeho firem souvisí s čimkoliv nelegálním. Upozorňuju, že OBRAT neni 

VÝDĚLEK! Naopak na rozdíl od podnikání ostatních politiků (taktéž s konfliktem zájmů) nemá svoje podniky 

registrovaný v daňových rájích a řádně platí REPUBLICE na daních mnohem víc, než kolik bere dotací. 

Ovšem... pokud mu taktéž nepatří některý ty podniky a média s anonymním majitelem...    
 

Dále pokud se snaží stát majitelem republiky (což možný je), potom je třeba mít ho NA OČÍCH a pod 

kontrolou!!! Za našima zádama se opět spojí s tou politickou verbeží a bude dělat zvěrstva tajně (třeba jako 

se nepozorovaně stal miliardářem), zatimco v politice si po všech aférách dá pozor a bude HLÍDANEJ. Je 

třeba si uvědomit, že největší zvěrstva dělal v době PŘED svým vstupem do politiky, když ho vyštveme, 

tak mimo politickou činnost bude opět BEZ DOZORU!!! 

Další věc je, že tu třicet (spíš víc) let budovanou mafiánskou síť nikdo jen tak rozuzlovat a zpřetrhat 

nedokáže, to prostě jen tak nejde. Jak dopadl Robert Šlachta i s jeho policejním útvarem??? Babiš se o 

zpřetrhání tý pavučiny zjevně usiluje, ale dělá to neopatrně tak, že chce mít pod palcem všechno jen on 

sám. V tom vidim šanci! On nenadělá víc škody než kterejkoliv jinej – stejně smradlavej politickej mafián, 

tak co ho nechat a zkusit, jestli se mu tu mafii roztrhat podaří? S jednim Babišem si potom republika 

dokáže poradit mnohem líp, než s nerozbitnou sítí, která je z poloviny anonymní. Problém je, že jeho 

SKUTEČNEJ střet zájmů neni v rozdělování peněz, zakázek a dotací, ale zejména v jeho zranitelnosti a až 

brutální vydíratelnosti, takže je nucenej skákat podle not z Euroněmecký Mumie. Ale zase vidim tu svoloč, 

která se rve na jeho místo a ve finálním výsledku vlády »A« nebo vlády »B« nevidim vůbec žádnej rozdíl.  



Babišovo europoslanci prakticky pokaždý hlasujou proti zájmům republiky, za migrantský qóty, za 

potrestání Maďarska skrze protimigrantskej plot, za zavedení kovidpasů… jenže Piráti a demožumpa udělá 

JAKO CO? Protimigrantský a protiunijní strany jsou na výhru voleb příliš slabý a navíc se nedokážou spojit, 

naopak se mezi sebou štěkaji jako rozívený haranti. I kdyby třeba ten Okamura volby vyhrál, tak jako KDO  

s nim do tý vlády půjde? To by musel Okamura vyhrát přes 50% aby se celý Evropě stal noční okamůrou, ale 

já na pohádky nevěřim. Co se týče covidmánie – opravdu by někdo z nás tu situaci zvládnul líp? Dovedete si 

představit ten šílenej nátlak ze Západu, nátlak z Východu, nátlak veřejnosti, nestydatý hulvátský chování 

opozice a EU a do toho ještě zrady a podrazy z vlastních řad? Která vláda ve který zemi tu pseudopandemii 

ZVLÁDLA bez chyby??? Jedinej rozdíl mezi jednotlivýma zeměma bylo jenom a pouze to, jak se kde 

lhalo o počtech nakažených! Jako CO ten Babiš o tý nemoci nebo epidemiologii veděl, jaký měl v tomhle 

oboru znalosti a zkušenosti? Prostě se MUSEL spoléhat na stovky šejdířů okolo vlády a ministerstev, on 

nemohl dělat hrdinu u počítače na základě informací ze sociálních sítí jako my! On měl na hrbu osud celýho 

národa! Sledoval ho celej svět! Ruku na srdce, opravdu byste VY v takový situaci při rozhodování o osudu 

národa dali ruku do ohně za kdejakej štěk z fejsbůku? Různý důkazy o spolehlivosti nebo škodlivosti vakcín 

jsou v poměru 1:1, jakmile někdo něco prokáže, hned to druhej vyvrátí, vyvrácený se opětně prokáže a 

prokázaný se zas vyvrátí….   jako ČEMU měl ten Babiš věřit a JAK měl o něčem rozhodovat, když sám 

o tom věděl uplný hovno a ještě při tom byl pod takovým tlakem? Zejména když o tom nerozhodoval on 

sám, ale CELÁ VLÁDA, mnohdy i s dvousetčlennym parlamentem a podrazáckym senátem k tomu! Většinu 

těch estrádních zhovadilých „opatření“ nevymejšlel Babiš a ani si nejsem jistej do jaký míry je vůbec mohl 

ovlivňovat! 
 

Tak co, ještě budeme kravit s dětinskýma debilárnama, nebo konečně začneme používat mozky? Nápovědu 

na pátrání po munici proti Babišovi jsem vám dal, tak snad s těma průhlednýma trapárnama a dětinskýma 

magořinama budete aspoň drobátko šetřit! A hlavně – bez arogantní spratkovitosti, militantní drzosti, 

útočení a urážení!!! O tomhle demokracie neni, tohle se dělá v totalitě! Najděte si na něj VĚCNÝ A 

PROKAZATELNÝ ARGUMENTY, ne trapný dětinský kraviny, který už vám dneska nezežere ani 

dítě v pátý třídě! Nedávejte babišfanatikům munici sami proti sobě! 

  

 


